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باید قدرت و کیفیت 
تیمی اش را بالا ببرد

 لیگ بسکتبال تعطیل می شود  
ایسنا: لیگ برتر بسکتبال مردان ایران، 
از هفته آینده به مدت ۲۱ روز تعطیل 
می شود. رقابت های لیگ برتر ایران در پایان 
هفته آینده )۲۲ بهمن( تعطیل می شود تا 
ملی پوشان دعوت شده به اردوی تیم ملی، 
)پایانی(  پنجره ششم  در  جهت حضور 
انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳، تمرینات خود 
را زیر نظر کادرفنی پیگیری کنند.  در حال 
حاضر مرحله نخست مقدماتی سوپر لیگ 
پس از برگزاری بازی ها در ۲۲ هفته به پایان 
رسیده و قرار است از ۱۷ بهمن، مرحله دوم 
دور مقدماتی پیگیری شود. ۱۲ تیم حاضر 
در مرحله دوم مسابقات، در سه گروه ۴ 
تیمی به کار خود ادامه خواهند داد که البته 
تعطیلی لیگ شامل حال ۲ گروه اول )۸ تیم 
اول جدول( خواهد شد، ۴ تیم دیگر در گروه 
سوم، برای ماندن در لیگ به مسابقات خود 
ادامه خواهند داد. به این ترتیب مسابقات 
لیگ از ۲۲ بهمن تا ۱۳ اسفند تعطیل خواهد 
بود. تیم ملی بسکتبال ایران در روزهای ۴ و 
۷ اسفند، به ترتیب مقابل ژاپن و چین قرار 
می گیرد که برای قطعی کردن صعود خود به 
جام جهانی ۲۰۲۳، نیازمند کسب پیروزی 
در یکی از این دو بازی است که کار بسیار 

سختی به نظر می رسد. 
 

 برکناری دبیر اجرایی 
کمیته ملی پارالمپیک

ملی  کمیته  اجرایی  دبیر  تسنیم: 
پارالمپیک با حکم رئیس این کمیته از سمت 
خود کنار رفته است.  محمد تابع دبیر اجرایی 
کمیته ملی پارالمپیک که روز ۲۷ مرداد 
99 و با حکم محمود خسروی وفا به این 
سمت منصوب شده بود، چند روز قبل با 
حکم غفور کارگری رئیس این کمیته از 
سمتش برکنار شد. این تصمیم در شرایط 
اجرایی شده که تابع روز ۲۲ آذر ۱۴۰۱ و 
پس از انتخاب غفور کارگری به عنوان رئیس 
جدید کمیته پارالمپیک، به عنوان سرپرست 
دبیری کمیته منصوب شده بود. تغییر اخیر 
در کمیته پارالمپیک در شرایطی رخ داده 
است که اعضای هیات اجرایی در جریان آن 
قرار نداشتند. البته طبق اساسنامه کمیته 
پارالمپیک، نیازی به تأیید هیات اجرایی 
در برکناری نبوده است، اما در انتصاب 
فرد جدید باید تأییدیه دبیر جدید مورد 
لحاظ قرار گرفته شود. در بند »ث« ماده 
۱6 اساسنامه کمیته ملی پارالمپیک آمده 
است که »تأیید دبیر اجرایی و رئیس آکادمی 
کمیته به پیشنهاد رئیس کمیته« یکی از 

وظایف هیات اجرایی محسوب می شود. 

خارجازمستطیلسبز

 توهین بازیکن تیم ملی به سرمربی سابق! 

پایان »کی روش« 

سالپنجم
شماره1484

آرمان ملی: کارلوس کی روش که در سه جام جهانی هدایت 
تیم ملی فوتبال کشورمان را بر عهده داشت با انتشار پستی از 

پایان همکاری خود با فدراسیون فوتبال خبر داد!  
  پایان سفر

روز گذشته کارلوس کی روش سرمربی تیم ملی کشورمان 
با انتشار پیامی با محتوای خداحافظی از تیم ملی خداحافظی 
کرد. در متن کی روش آمده است: »وقتی که سفر جدیدی را 
آغاز می کنم، خاطرات زیادی وجود دارد که با افتخار آنها را نگه 
خواهم داشت. مایلم از بازیکنان فوق العاده ام در تیم ملی تشکر 
کنم. قدردان زحمات کادر وفادار ایرانی ام، فدراسیون فوتبال و 
همه کسانی که از من و میراث تیم ملی حمایت کردند هستم. 
از همه هواداران بابت حمایت و الهام بخشی در این چند سال 
تشکر می کنم. به امید آینده« گفتنی است کی روش از سال 
۱۳9۰ تا ۱۳9۷ هدایت تیم ملی ایران را بر عهده داشت و همراه 
با این تیم به جام های جهانی ۲۰۱۴ و ۲۰۱۸ راه یافت. وی 
همچنین شهریور ۱۴۰۱ جانشین دراگان اسکوچیچ شد و در 
جام جهانی ۲۰۲۲ روی نیمکت ایران نشست که این جام را با 

شکست برابر انگلیس و آمریکا و غلبه بر ولز ترک کرد. 
  واکنش شاگرد!

محمدحسین کنعانی زادگان و شجاع خلیل زاده به همراه 
تیم ملی به قطر رفته بودند، اما اولی فقط چند دقیقه در شکست 
شش بر دو مقابل انگلیس به میدان رفت و دومی حتی ۱ دقیقه 
هم برای تیم ملی بازی نکرد و کارلوس کی روش برخلاف دراگان 
اسکوچیچ اعتقادی به گذاشتن این دو مدافع در ترکیب تیم ملی 
نداشت. حالا بعد از چند ماه، کنعانی زادگان با انتشار کامنتی 

زیر متن خداحافظی کارلوس کی روش، به اتفاقات قطر واکنش 
نشان داد. محمدحسین کنعانی زادگان دیروز در اقدامی عجیب 
به صورت علنی، سرمربی پرتغالی تیم ملی فوتبال ایران را به 

خیانت متهم کرد! تو به ایران خیانت کردی نه به من و شجاع. 
  توافق با قطر؟

روزنامه های معتبر کشور قطر روزهای 9 و ۱۰ دی از توافق 
کارلوس کی روش با مدیران فدراسیون فوتبال قطر گزارش 
دادند. حتی روزنامه »الشرق« این کشور نوشت نام کی روش 
برای قطر که عنوان قهرمانی جام ملت های آسیا ۲۰۱9 را از آن 
خود کرده به عنوان سرمربی به زودی اعلام می شود. شیخ حمد 
بن خلیفه بن احمد آل ثانی، رئیس فدراسیون فوتبال قطر در 
نشست خبری روز ۲9 دی ماه در مورد انتخاب جانشین فلیکس 
سانچس اظهار داشت: پروژه ما در تیم ملی ادامه دارد و مدت 
زیادی است که با ایجاد و توسعه کمپ اسپایر، جذب بازیکنان 
خارجی، افزایش سطح لیگ ستارگان و شرکت در تورنمنت های 
معتبر روی این مساله کار می کنیم. وی در مورد وظایف سرمربی 
جدید عنابی تصریح کرد: سرمربی جدید تیم ملی قطر باید 
رویکرد فعلی را ادامه بدهد، جزئیات پروژه ما را بداند و به آن 
اضافه کند. مشکل بزرگ در انتخاب سرمربی جدید، فاصله 
کم میان تورنمنت هاست. ما مسابقات کونکاکاف در آمریکا را 
پیش رو داریم و مرحله مقدماتی جام جهانی ۲۰۲6 از ماه نوامبر 
)آبان( آغاز می شود. سپس جام ملت های آسیا برگزار خواهد شد. 
رئیس فدراسیون فوتبال قطر درخصوص گمانه زنی ها پیرامون 
انتخاب کارلوس کی روش به عنوان سرمربی تیم ملی این کشور 
گفت: سرمربی جدید باید در تیم های منطقه فعالیت کرده 

باشد و تجربه کافی داشته باشد. اعلام رسمی سرمربی جدید در 
هفته نخست فوریه )اواسط بهمن( خواهد بود و من فعلا مجاز به 
افشای آن نیستم. چون تاکنون با هیچ کدام از مربیان قراردادی 
امضا نکرده یم و کی روش در میان نام های مطرح شده است. این 
در حالی است که روز گذشته یک رسانه پرتغالی مدعی شد 
کارلوس کی روش برای عقد قراداد با فدراسیون فوتبال قطر 
 »Diario de Noticias« راهی دوحه می شود.  رسانه  پرتغالی
مدعی شد کارلوس کی روش، سرمربی پیشین تیم ملی ایران 
با فدراسیون فوتبال قطر به توافق نهایی رسید. مدت قرارداد 
کی روش با فدراسیون فوتبال میزبان جام جهانی ۲۰۲۲، چهار 

ساله و تا پایان جام جهانی ۲۰۲6 خواهد بود. 
  مذاکره با آمریکا؟

دستیار کارلوس کی روش در تیم ملی فوتبال ایران فاش کرد 
که این هفته مذاکره برای انتخاب تیم جدید این مربی پرتغالی 
آغاز می شود و تیم ملی آمریکا هم برای جذب کی روش ابراز 
 Thisisfootball. Africa تمایل کرده است. وب سایت
گزارشی را در این ارتباط منتشر کرد و نوشت: »راجر دسا در 
میان مذاکراتی که در آخر هفته )شنبه و یکشنبه بعد( انجام 
خواهد شد، برای اعلام مقصد بعدی اظهار بی میلی می کند. 
قرارداد کارلوس کی روش و راجر دسا با ایران پس از هدایت آنها 
در جام جهانی فوتبال در قطر به پایان رسید. پیش از این، دسا و 
کی روش، تیم ملی مصر را هدایت کردند، جایی که آنها پس از 
شکست در ضربات پنالتی به سنگال، از راهیابی به جام جهانی 
بازماندند.« این رسانه آفریقایی به گزارش های رسانه های چین 
از مذاکره و توافق با کی روش اشاره کرد و در ادامه نوشت: » طبق 
گزارش ها از چین، ظاهراً قرار است کی روش به عنوان سرمربی 
جدید این کشور انتخاب شود، اما بر اساس اطلاعات ما ممکن 
است آنطور که فکر می کردیم معامله ای انجام نشده باشد. با این 
حال رسانه های چینی اکنون می گویند که اعلام نام کی روش 
قریب الوقوع است؛ پس از اینکه ظاهرا او و دستیارانش بر سر 
شرایط با فدراسیون فوتبال چین به توافق رسیدند. به گزارش 
پایگاه خبری c. m. ۱6۳ چین، کی روش و کادرش پیشنهاد 
فدراسیون فوتبال چین برای سرمربیگری تیم ملی این کشور 
را پذیرفته و راه مربیگری این تیم آسیایی را در پیش خواهند 
گرفت.« Thisisfootball. Africa در بخش دیگری از 
گزارش خود آورد: » دسا یک هفته پیش علاقه کشورهایی مانند 
قطر و آمریکا را در برابر تیم های ایران و چین را تایید کرد. مربی 
سابق تیم های بیدوست و اورلاندو پیراتس )راجر دسا( در آن 
زمان گفت که آنها در حال بررسی گزینه های خود هستند و در 
زمان مناسب انتخاب خواهند کرد که کجا بروند.« دسا همچنین 
به این رسانه گفت: »در ۴۸ ساعت آینده خواهم فهمید که کجا 
می روم یا کجا نمی روم. من باید آخر این هفته برای مذاکره به 
بیرون )از آفریقای جنوبی( سفر کنم. امیدوارم هفته آینده 

برگردم تا در صورت توافق، وسایلم را جمع کنم.«

علیرضا دبیر پس از برگزاری انتخابات هیات کشتی تهران، 
درباره انتظاراتش از رئیس جدید گفت: علی عسگری باید بیشتر 
با اداره کل ورزش و جوانان تهران هماهنگ باشد. سالن ها و دیگر 
امکانات بیشتر برای اداره کل است و مدیر کل خیلی می تواند 
کمک کند. اینکه رئیس هیات با مدیرکل هماهنگ نباشد 
اشتباه است. فقط ده درصد کارشان مثل مسائل فنی با ماست 
و 9۰ درصد دیگر با اداره کل است. رئیس هیاتی زرنگ است که 
بتواند خوب امکانات بگیرد تا موفق شود.  وی درباره مهم ترین 
چالش های هیات کشتی تهران گفت: چالش اصلی این است که 
رئیس قبلی هیات بیکار است و مدام شکایت می کند تا جاییکه 

به ۱۱ دادگاه رفته است. دبیر در پاسخ به سوال ایسنا درباره زمان 
حضور پژمان درستکار بر سر تمرینات تیم ملی و اینکه گفته 
می شود با او دچار اختلاف شده است، گفت: او امشب یا صبح 
فردا به تهران می آید. هیچ اختلافی نیست و اصلا این حرف ها 
خنده دار است. این حرف مثل این است که من با حمید سوریان 
دچار اختلاف شده ام. اصلا از این صحبت ها نیست. وی درباره 
برخی انتقادها مبنی بر استفاده از مربیان کم تجربه در تیم ملی 
بزرگسالان گفت: من از مربیان بزرگسالان در آزاد و فرنگی و 
مخصوصا آزاد کاملا دفاع می کنم. خودم بر سر تمرینات می روم 
و از نحوه کار اباذر اسلامی، احسان امینی و آقاجانی لذت می برم. 

حتی به احسان امینی می خواستم یک رده تیم ملی را بدهم، 
اما پژمان درستکار نگذاشت. این را بدانید هر قهرمان جهان 
و المپیکی لزوما مربی خوبی نیست. من علیرضا دبیر مربی 
خوبی نیستم. شاید چیزهایی بلد باشم اما مربیگری نکرده ام و 
حق ندارم مربی تیم ملی شوم. رئیس فدراسیون کشتی درباره 
استعفای فرهاد اسماعیل نژاد از مربیگری تیم ملی نونهالان و 
گلایه های او مبنی بر اینکه دیگر نمی توانسته رایگان کار کند، 
گفت: هر کسی استعفا دهد قبل از آنکه بیینم آن را قبول می کنم 
چون استعفا نشان دهنده ضعف آدم هاست.  دبیر در پایان درباره 
گلایه های چند روز پیش خود از وزیر ورزش و جوانان، گفت: 
بحث گله نیست اما وزیر ورزش برای فدراسیون ها وقت بگذارد. 
یکسری دوست دارند فدراسیون ها به جان هم بیفتند. وزارت 
ورزش و وزیر ورزش باید برای فدراسیون هایش وقت بگذارد. 

بروید ببینید خیلی از فدراسیون ها ناراحت هستند. 

دبیر: 

وزیر ورزش برای فدراسیون ها وقت بگذارد

   سوژه 
»ژوزه مورینیو« سرمربی تیم رم پس از این دیدار و 
در اقدامی عجیب، از بازیکنانش خواست در رختکن 
عکس تیمی بیندازند.  این اقدام »آقای خاص« و 
چهره های درهم بازیکنان رم پس از شکست، سوژه 

کاربران شبکه های اجتماعی شد. 

      شادی
 کریستیانو رونالدو ابرستاره پرتغالی که در بازی 
هفته گذشته النصر با الاتحاد دچار مصدومیت شده 
بود به تمرینات گروهی برگشت. ستاره پرتغالی در 
تمرینات النصر با شادی ژست آمادگی اش را به همه 

نشان داد. 

           واکنش 
روزنامه های ایتالیایی به شکست سنگین شاگردان 
»استفانو پیولی« واکنش نشان دادند. روزنامه »گاتزا 
دلواسپورت« نوشت: پیولی همه چیز خود را قمار 
می کند. میلان سقوط کرد، با پنج گل درهم شکست 
و روز یکشنبه هم دربی خطرناک در انتظار آن است. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
تسنیم: سیدمهدی رحمتی در مورد حساسیت دیدار با 
پرسپولیس و یحیی گل محمدی گفت: افتخار داشتم در تیم 
پدیده شاگرد گل محمدی باشم و حساسیتی نداریم. سال 
گذشته در حساس ترین زمان، در جام حذفی با پرسپولیس 
بازی کردیم و در لیگ برتر هم به مصاف این تیم رفتیم. مشکلی 
نداریم و تمام انرژی خودمان را می گذاریم. به بازیکنان گفتیم با 
تمرکز کامل بازی کنند. وی با اشاره به حاشیه های رخ داده در 
دیدار فولاد خوزستان -  پرسپولیس خاطرنشان کرد: هر مربی 
دیگری جای من بود، با توجه به اتفاقات دیدار قبلی پرسپولیس 
و مسائل داوری، نسبت به این موضوع نگران بود. این مساله تنها 
نگرانی من است. من در سه چهار بازی گذشته به اندازه کافی از 
داوری ضرر دیده ام. مقابل فولاد گلی زدیم که کاملا آفساید بود 
و مقابل هوادار توپی که ۱. 5 متر خارج از محوطه جریمه قرار 

داشت، پنالتی گرفته شد. 

بیــنالمــلل
* مدافع فرانسوی کهکشانی ها به دلیل مصدومیت بازی های 
حساسی در این مقطع از فصل را از دست خواهد داد. فرلان 
مندی ۲۷ ساله که در جریان برتری ۳ بر یک پنجشنبه هفته 
گذشته رئال مادرید مقابل اتلتیکومادرید در مرحله یک چهارم 
نهایی جام حذفی اسپانیا دچار مصدومیت شد، حداقل دو ماه 
خانه نشین خواهد بود. باشگاه رئال مادرید اعلام کرد، طبق 
بررسی های صورت گرفته فرلان مندی از ناحیه عضله نیمه 
غشایی پای چپ آسیب دیده است. باشگاه رئال مادرید مدت 
زمانی دوری این مدافع فرانسوی از مستطیل سبز را مشخص 
نکرده است، اما رسانه های اسپانیایی مدعی شده اند که این 
بازیکن حداقل دو ماه خانه نشین خواهد بود، این بدین معناست 
که او سه ال کلاسیکوی پیش رو )تقابل رفت و برگشت با بارسلونا 
در مرحله نیمه نهایی جام حذفی اسپانیا و مصاف با همین تیم 

در لالیگا( را از دست خواهد داد. 

دیدگـــــاه
منفعت عده ای خاص پشت فوتبال گران ایران! 

امیرواعظآشتیانی
مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال

مصطفی آجورلو مدیرعامل سابق باشگاه استقلال در برنامه 
تلویزیونی مدعی درآمدزایی و پرداخت بدهی های آبی پوشان 
شده و علی فتح ا... زاده مدیرعامل فعلی باشگاه گفته که در حال 
پرداخت بدهی های استقلال است، این مدل پاسخگویی ها را 
منطقی نمی دانم و این نوع پاسخگویی دور از یک مدیریت 
حرفه ای است. فقط در ورزش ایران این صحنه ها قابل رویت 
است. اگر واقعا مدیری تخلف کرده و تخلف محرز است، چرا 
سازمان ها و نهادهای نظارتی ورود نمی کنند؟ اصلا دلیلی ندارد 
اگر مدیری به عمد یا غیرعمد خطایی و اشتباهی کرده که به 
ضرر سازمانش بوده، در رسانه به آن رسیدگی شود. استقلال 
و پرسپولیس اول از همه متعلق به وزارت ورزش و جوانان 
هستند. چرا این وزارتخانه موضوع را رسیدگی نمی کند؟ هم 
صاحب مجمع این دو باشگاه است، هم مدیرانش را منصوب 
می کند. چرا خود وزارت ورزش این کار را انجام نمی دهد؟ چرا 
سازمان بازرسی کل کشور، دیوان محاسبات ورود نمی کنند؟ 
چرا این موارد را به تلویزیون می کشند؟ چه ربطی به تلویزیون 
دارد؟ پاسخ هایی که آقای فتح ا... زاده داده قطعا با چراغ سبز 
وزارت ورزش بوده است. فارع از اینکه چراغ سبز وزارت را 
داشته، چرا خود وزارت که مسئول است سکوت کرده و تکلیف 
را روشن نمی کند؟ آیا وزارت ورزش توانایی نظارت بر باشگاه 
استقلال را ندارد؟ این امکانات را ندارد که حساب ها را بررسی 
کند؟ وزارت ورزش صحت و سقم حرف هایی که آقایان آجورلو 
و فتح ا... زاده زده اند را راستی آزمایی کند. با حسابرسی و 
رسیدگی به حساب های این باشگاه راستی آزمایی صورت 
می گیرد.  اگر بناست پاسخگویی انجام شود سخنگوی وزارت 
ورزش باید پاسخ دهد. این مدل که مدیر قبلی در تلویزیون 
یکسری صحبت ها انجام دهد و مدیر جدید موضوعات دیگری 
را مطرح کند و جواب همدیگر را در رسانه بدهند من را متعجب 
کرده است. این چه مدل شفاف سازی است؟ پیشنهاد ورود 
دستگاه های نظارتی از جمله سازمان بازرسی کل کشور را دارم 
و این سازمان ببیند واقعا تخلفی صورت گرفته، کوتاهی های 
وزارت ورزش را بررسی کند که اگر یک مدیر وزارت ورزش 
احیانا تخلفی کرده چرا این وزارتخانه سکوت کرده است یا 
اینکه چرا تا الان رسیدگی نکرده است؟ اگر رسیدگی کرده چرا 
شفاف سازی نمی کند؟ چرا به افکار عمومی جواب نمی دهد؟ 
چرا مدیر باشگاه در این درگیری ها وسط کار قرار گرفته است؟ 
فتح ا... زاده کار مدیریتی اش را انجام دهد. اصلا پاسخ دادن 
به مسائل باشگاه مسئولیتش با او نیست.  هرگونه اتفاقی در 
این باشگاه افتاده ابتدا هیات مدیره در مورد آن پاسخ دهد. 
هیات مدیره ای که هر روز در رسانه های مختلف حرف می زند 
هنوز نمی داند نسبت به عملکرد مدیرعامل مسئولیت دارد. 
هرگونه تخلفی صورت گرفته هیات مدیره در آن تخلف سهیم 
است اما به بهانه های مختلف می خواهند شانه خالی کنند. 
اگر مدیرعامل کوتاهی کرده به عنوان عضو هیات مدیره چرا 
رسیدگی نکردید؟ چرا گزارش تخلف را به بازرس قانونی 
ندادید؟ اگر بازرس توجه به گزارش نکرده چرا به وزارت ورزش 
اطلاع ندادید؟ حالا مدعی شدید آجورلو مدیرعامل قبلی 
باشگاه تخلفاتی داشته است! اگر احیانا تخلفات محرز شود 
هیات مدیره در کنار مدیرعامل باید در مراجع قانونی پاسخگو 
باشند. مرجع اول وزارت ورزش و سپس سازمان بازرسی کل 
کشور است. اگر نیاز به ورود دیوان محاسبات کل کشور است 
از سوی دیوان رسیدگی صورت گیرد. فرقی نمی کند این 
رسیدگی لازم الاجراست. در فوتبال گرانی که امروز در کشور 
ما وجود دارد و یک عده خاص دارند پشت پرده منفعتش را 
می برند هرچه به درآمدهای باشگاه های استقلال و پرسپولیس 
افزوده شود سال آینده معادل آن درآمدها برایش هزینه 
تراشیده می شود. اطمینان داشته باشید مثلا استقلال امسال 
۴۰۰ میلیارد تومان خرج کرده، سال آینده قطعا 5۰۰ میلیارد 
تومان خرج می کند. اگر به منابع درآمدی آن اضافه شود سال 
بعد آن منابع درآمدی به عنوان سود برایش نمی ماند و در بازار 
خرج می شود. لیگ برتر ایران روز به روز گران تر می شود و 
کیفیت آن هم پایین تر می آید که در این زمینه کارشناسان 

بهتر صحبت می کنند. 

گل محمدی: 

دوست دارم تا آخر قراردادم در پرسپولیس بمانم 
یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس از شرایط 
خود در این تیم ابراز رضایت کرد و گفت، دوست دارم تا پایان 

قراردادش در جمع سرخپوشان بماند. 
  بازی مقابل آلومینیوم

دیدار  از  پیش  خبری  نشست  در  گل محمدی  یحیی 
پرسپولیس مقابل آلومینیوم اراک اظهار داشت: جا دارد ابتدا 
فوت هموطنان مان به خاطر زلزله خوی را تسلیت بگویم و از همه 
مسئولان و مردم می خواهم که مشکلات آنها را برطرف کنند. ما 
هم از طرف باشگاه هر کمکی از دست مان بر بیاید انجام می دهیم 
و ان شاءا... کمک های ما هفته آینده به دست آنها خواهد رسید. 
واقعا شرایط سختی دارند و امیدوارم که مشکلات شان هرچه 
زودتر برطرف شود. وی در ادامه افزود: بازی خیلی مهمی را 
در پیش داریم و با توجه به شرایط جدول برای ماندن در صدر 
جدول قطعاً گرفتن سه امتیاز بازی فردا هدف اصلی ماست و 
امیدواریم که این اتفاق بیفتد. مقابل آلومینیوم که یک تیم قابل 
احترام است و همیشه حریف سختی برای رقبای خود بوده، 

قرار می گیریم. واقعا بازی راحتی نیست و یکی از سخت ترین 
بازی های ما در لیگ است. اصلا هر تیمی که مقابل آلومینیوم 

قرار می گیرد به سختی بازی با این تیم پی می برد. 
 توهین به خوزستان 

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در واکنش به استوری 
جواد نکونام و اینکه محمد علوی گفته است که می خواستم 
گل محمدی را بزنم، خاطرنشان کرد: من بعد از بازی در کنفرانس 
خبری یک مصاحبه کردم و آن بازی تمام شد. ما سه امتیاز را 
واگذار کردیم، ولی اتفاقات عجیب و غریبی آنجا افتاد و همه در 
جریان هستند. متأسفانه دوستان یکسری صحبت ها کردند 
که واقعیت نداشت. من هیچ توهینی به مردم خوب خوزستان 
نکردم. سه سال آنجا فوتبال بازی کردم و فوتبالم را مدیون 
خوزستانی ها هستم و در شرایطی که آنجا بودم با آمادگی کامل 
رفتم و همه بازی ها را انجام دادم. تیم فولاد در شرایط بدی بود و 
در خطر سقوط. آن زمان به اتفاق چند بازیکن مثل حسین کعبی، 
نعیم سعداوی و بهنام سراج توانستیم فولاد را در لیگ نگه داریم 

و سال بعد پایه های قهرمانی این تیم را چیدیم و نقش کوچکی 
در فوتبال خوزستان داشتم. البته باشگاه فولاد هم کمک زیادی 
به همه ما کرد و ما همیشه خودمان را مدیون فوتبال خوزستان 
می دانیم. من هیچ وقت به خودم اجازه نمی دهم به مردم توهین 
کنم. بعد از بازی به خاطر شرایط بازی خیلی نخواستم وارد 

جزئیات شوم و الان که پرسیدید توضیح دادم.  
  مربیگری

وی در پاسخ به این سؤال که »اگر سرمربیگری تیم ملی 
به شما پیشنهاد شود، قبول می کنید؟«، تصریح کرد: من از 
شرایطی که در پرسپولیس دارم را راضی هستم و دوست دارم 
تا آخر قراردادم در پرسپولیس بمانم. سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس در واکنش به این موضوع که با توجه به اینکه تیمش 
فردا محکوم به برد مقابل آلومینیوم است و امکان دارد در صورت 
انجام بازی هجومی گرفتار ضدحملات شاگردان رحمتی 
شود، تأکید کرد: به نکته خوبی اشاره کردید. تیم آلومینیوم 
در ضدحملات خیلی خطرناک است و مدافعان ما کارشان 
خیلی مهم است. درست است که باید گل بزنیم که ببریم و از 
فوروارد های مان توقع زیادی داریم تا بازی را ببریم، ولی نحوه 
دفاع  کردن ما هم خیلی مهم است و باید خیلی تمرکز داشته 
باشیم. ما در همه بازی های آینده مان محکوم به برد هستیم و 

گرفتن سه امتیاز هدف اصلی ماست. 

فرزاد آشوبی هافبک سال های گذشته 
پرسپولیس در خصوص شرایط این تیم در 
لیگ برتر و عملکرد شاگردان گل محمدی 

صحبت کرد. 
چگونه  را  پرسپولیس  شرایط    

ارزیابی می کنید؟
پرسپولیس در لیگ برتر شرایط خوبی 
دارد و هم اکنون با اختلاف ۲ امتیاز نسبت 
به سپاهان، صدرنشین است. هیچ بحرانی در 
تیم وجود ندارد و به طور حتم پرسپولیس 
در بازی های بعدی مجدداً با کسب حداکثر 
امتیازات فاصله اش را با حریفان بیشتر خواهد 
کرد؛ جای هیچ نگرانی نیست. از پرسپولیس 
انتظار بالایی وجود دارد که بهترین عملکرد 

را داشته باشند. 
  پرسپولیس به فولاد باخت!

پرسپولیس باز هم در بازی با فولاد نشان 
داد مقابل تیم هایی که بسته بازی می کنند، 
مشکل دارد. سرخپوشان باید برابر تیم هایی 
که اینگونه بازی می کنند برنامه داشته باشد 
و با کارهای ترکیبی بتواند بازی هایش را ببرد. 
نمی توان به تیم هایی که بسته بازی می کنند 
ایراد گرفت چون تمام تیم ها سعی دارند 
برنده باشند.  پرسپولیس باید قدرت و کیفیت 
تیمی اش را بالا ببرد تا مقابل اینگونه حریفان 
به برتری دست یابد. پرسپولیس یک تیم 
بزرگ در فوتبال ایران است که بارها و بارها 
در چند سال اخیر تحت فشار قرار گرفته، 
اما با واکنش های بسیار عالی از چالش های 
مختلف بیرون آمده و در مسیر موفقیت قرار 

گرفته است. 
  در خصوص استفاده بازیکنان نخبه 
در رده های سنی بالاتر تیم فوتبال 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
 داشتن بازیکن خوب در تیم پایه بحث 
دیگریست و استفاده از این داشته ها بحث 
مهمتری است. با توجه به حضور محسن 
پرسپولیس  فوتبال  آکادمی  در  خلیلی 
شرایط به سمتی رفته که بازیکنان رده های 
پایه امید و انگیزه پیدا کرده اند تا با نشان 
دادن شایستگی شان به تیم  های رده بالای 
پرسپولیس بروند.  باید برای منافع بازیکنان 
و باشگاه، قراردادهای بلندمدت به ثبت برسد 
تا استعدادهای فوتبال کشورمان به آرامی و با 
طی کردن مراحل رشد و پیشرفت به جایگاه 

و سطح بالای فوتبال برسند. 
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